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Verslag van de vergadering Adviesraad voor Sport van 21 mei 2024 

 

Aanwezig: Ron Jansen (voorzitter), Rob van Bokhoven, Wimar Bolhuis, Ronald de Jong, Rachid 

Najib, Birgül Özmen, Nynke Straatsma, Elvira Stinissen, Chavelli Stolk, Bart Volkerijk 

en Karen Huizer (secretaris). 

  Gemeente Den Haag: Zedgar Veldhuizen en Lilian Verkleij 
Verhinderd: Monique van der Bijl, Troy Douglas, Joris Hoeboer en Edwin Lokkerbol 

 

 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom en special welkom aan Zedgar 
Veldhuizen en Lilian Verkleij van de gemeente Den Haag. 
 
De voorzitter geeft een toelichting over de rol van de Adviesraad voor Sport die gevraagd en 
ongevraagd advies geeft aan de wethouder Sport op het gehele domein van sport en bewegen zowel 
georganiseerd als ongeorganiseerd. De leden brengen allen een expertisegebied mee. Alle 
aanwezigen stellen zich voor. 
 

2. Presentatie Netwerkstrategie Mobiliteit 
Zedgar Veldhuizen geeft een presentatie over de door de gemeente Den Haag gewenste 
mobiliteitstransitie volgens het STOMP-principe. Deze ambitie vraagt om een nieuwe 
netwerkstrategie Mobiliteit met een multimodaal netwerk. Zedgar geeft een toelichting op het proces 
en de planning om te komen tot de nieuwe netwerkstrategie Mobiliteit en de link met de 
omgevingsvisie. In de discussie die volgt worden aandachtspunten voor de nieuwe strategie vanuit 
het domein sport en bewegen besproken. Afgesproken wordt dat de Adviesraad voor Sport een 
advies zal uitbrengen met aandachtspunten voor bereikbaarheid en parkeren van 
sportvoorzieningen. 
Ron dankt Zedgar en Lilian voor hun presentatie en wenst hun veel succes bij de verdere uitwerking 

van de meer dimensionale puzzel om te komen tot een nieuwe strategie voor een multimodaal 
mobiliteitsnetwerk. De Adviesraad voor Sport zal met haar advies graag bijdragen om het thema 
sport hoger op de agenda te krijgen bij deze nieuwe netwerkstrategie. 
 
3. Mededelingen 
3a. Contactmomenten wethouder - AvS: Ron ligt toe dat is afgesproken dat er jaarlijks één 
formeel contactmoment is met de gehele Adviesraad voor Sport,  zijnde de Dinervergadering welke 
ook een inhoudelijk deel zal krijgen. Daarnaast zullen er een aantal (informele) contacten zijn met het 
DB / de voorzitter van de AvS. 
 

3b. Ter info: Protocol bij overlijden: Ron geeft aan dat dit protocol is opgesteld om 
duidelijkheid te hebben op welke wijze er gehandeld zal worden bij een overlijden. Het pro tocol wordt 
daarom ter informatie met de Adviesraad gedeeld. Indien er opmerkingen zijn op het protocol, dan 
kan dit worden doorgegeven aan de secretaris. 
 
3c. Ter info: SROI: Ter informatie is de SROI van Den Haag gedeeld, welke door 
Kenniscentrum Sport en Bewegen is opgesteld. De secretaris heeft inmiddels ook de SROI van de 
overige G4-steden ontvangen en zal een analyse hiervan maken. 
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3d. Netwerkbijeenkomst Haagse Sport: De secretaris geeft een toelichting op het programma 
van de netwerkbijeenkomst. In volgende adviesraad vergadering zal de bijeenkomst verder worden 
voorbereid o.b.v. de aanmeldingen.   
 
4. Werkgroepen stand van zaken 
4a. Sportdeelname: Nynke meldt dat de werkgroep een brainstromsessie met de gemeente 
heeft gehad over het project alle 6-jarigen lid van een sportvereniging, waarbij verschillende 
aandachtspunten m.b.t. aanbod, veiligheid, toegankelijkheid en bereikbaarheid aan de orde zijn 
gekomen. Ook heeft de werkgroep een status update ontvangen van de beweegprofielen waarmee 

de gemeente wil gaan werken. 
 
4b. Sportinfrastructuur: de secretaris geeft aan dat in afgelopen periode geen nieuwe 
activiteiten hebben plaatsgevonden. Eind juni zal er een participatiebijeenkomst van Stadplatform 
zijn m.b.t. de omgevingsvisie waarbij Edwin aanwezig zal zijn. 
 
4c. Clubondersteuning: Rachid informeert de adviesraad over de kick-offmeeting die volgende 
week zal plaatsvinden. Daarnaast wordt afgestemd dat Rachid contact zal hebben met de RVVB 
(n.a.v. hun mail) om aan te geven dat de AvS geen zitting zal nemen in hun denktank maar graag op 
de hoogte blijft van hun output. 

 
4d.  Topsport: Elvira geeft aan dat er geen nieuwe ontwikkelingen zijn. Er zal nog een meeting 
worden ingepland met de gemeente afdeling topsport. 
 
4e. Communicatie: Ronald licht toe dat wordt gewerkt aan de website met als doel om deze 
meer uitnodigend te maken voor interactie. Met de aangepaste website zal de basis op orde zijn om 
ook actiever wederzijdse communicatie te hebben met onze stakeholders via LinkedIn en een 
externe nieuwsbrief. 
 
6. Verslag / voortgang 
6a.  Het verslag van de adviesraadvergadering van 25 maart 2024 wordt zonder opmerkingen 

vastgesteld. Elvira en Nynke zullen het actiepunt m.b.t. het Segbroek college nog oppakken.  
6b.  De voortgangslijst van het dagelijks bestuur wordt toegelicht door de secretaris waarbij de 
wijzigingen in blauw zijn aangegeven. De secretaris geeft aan dat de nieuwe subsidieregeling voor 
de inzet van een verenigingsmanager vertraagd is. Ron meldt dat verenigingen die aan de TEK-
regelingen hebben meegedaan, soms flinke bedragen moeten terugbetalen omdat de energiekosten 
nu veel lager zijn dan waarvoor zij voorschotten hebben gekregen. Qua energiekosten is het 
financiële plaatje en de terugverdientijd van zonnepanelen inmiddels ook gewijzigd door de huidige 
ontwikkelingen bij energieleveranciers. 
 
7. Rondvraag 

7a. Een bericht over de presentatie netwerkstrategie mobiliteit zal met Zedgar afgestemd 
worden. In de werkgroep clubondersteuning zullen mogelijke communicatie-uitingen m.b.t. TEK / 
zonnepanelen besproken worden. 
Bart meldt dat het DB op 24 mei een meeting zal hebben met de commissie Samenleving.  
Nynke geeft aan dat zij contact heeft gehad met de voedselbank. De vice-voorzitter zit in de 
adviesraad voor het sociaal domein. Interessant voor AvS vanuit integrale scope. Tevens geeft 
Nynke aan dat zij aanwezig is geweest bij de Hot-Game die de Sportaad Amsterdam heeft 
georganiseerd. 
 
8. Sluiting 

De voorzitter dankt iedereen voor hun aanwezigheid en sluit de vergadering. 


